
Van: Riette Habes <helm0312@planet.nl>  
Verzonden: woensdag 2 september 2020 18:14 
Aan: Griffie, Gemeente Stichtse Vecht <griffie@stichtsevecht.nl> 
Onderwerp: technische vragen nav debat veiligheidsbeleving maarssenbroek d.d. 31 aug 2020 
 
Beste Griffie, 
 
De fractie van M2000 heeft naar aanleiding van het debat en verkregen antwoorden een aantal 
technische vragen: 
 
Klopt het dat er 4 beurtpreventie whats app groepen zijn in Maarssenbroek, te weten: 
Antilopenspoor, Fazantenkamp, Duivenkamp en Boomstede? 
Nee, er zijn er meer. Op de website buurtpreventiestichtsevecht.nl zijn vier groepen bekend. Binnen 
Maarssenbroek hebben meer wijken ervoor gekozen om een WhatsApp-groep op te richten, maar 
zich niet aan te melden bij de website omdat zij de groep zo klein mogelijk willen houden. Zo zijn 
onder meer ook in Zwanenkamp en Zebraspoor WhatAppgroepen.  
 
Waren er voorheen meer whats app groepen actief in Maarssenbroek? 
Nee, er zijn nu meer groepen actief. Voorheen waren er twee geregistreerde groepen voor heel 
Maarssenbroek. In verband met oneigenlijk gebruik van de groepsapp en het negatief benaderen van 
de coördinator heeft diegene ervoor gekozen te stoppen met deze groepen. Dat heeft geresulteerd 
in de vier door u benoemde groepen. Daarnaast zijn er dus nog een aantal niet-geregistreerde 
groepen, zie het antwoord op de eerste vraag. 
 
Is er na 5 april 2016 nog een bijeenkomst whatsapp Groep Maarssenbroek geweest? 
De laatste bijeenkomst voor de coördinatoren van WhatsApp-groepen is geweest op 7 oktober 2019. 
Voor april 2020 stond een nieuwe bijeenkomst gepland; deze is door de Coronacrisis verplaatst naar 
7 oktober 2020. 
   
Is er nog een vrijwillig coördinator Whats App Groep Maarssenbroek? Of Stichtse Vecht? 
De WhatsApp-groepen worden niet meer gecoördineerd in Maarssenbroek noch in Stichtse Vecht als 
geheel. Wel is in samenwerking met twee vrijwilligers de website buurtpreventiestichtsevecht.nl 
opgezet. Voor vragen met betrekking tot buurtpreventie zijn zij altijd bereikbaar.  
 
Wat is de status van het project Waaks? Wordt er actief op ingezet om inwoners bij Waaks te 
krijgen? 
In verband met de te lage animo (in totaal twee) voor project Waaks is een aantal jaren geleden 
besloten te stoppen met dit project. In het kader van de recente ontwikkelingen gaan wij een nieuwe 
poging wagen en dit project weer onder de aandacht brengen bij de inwoners.  
 
Hoeveel deelnemers heeft waaks? 
Op dit moment geen, zie het antwoord hierboven.  
 
Hoeveel (fysieke) buurtpreventieteams zijn er in Maarssenbroek? 
Op dit moment zijn er twee actieve signaleringsteams in Maarssenbroek, te weten Reigerskamp en 
Duivenkamp.  
 
  



Wat zijn uit de V&L monitor van 2011 -2014-2017 de top 5 ergernissen voor inwoners? 
Op de vraag welke problemen in de wijk met voorrang aangepakt moeten worden: 
 
2011:     2014:    2017: 
Hondenpoep    Te hard rijden   Te hard rijden 
Te hard rijden    Inbraak in woningen  Hondenpoep 
Inbraak in woningen   Hondenpoep   Parkeeroverlast 
Rommel op straat   Parkeeroverlast   Inbraak in woningen 
Parkeeroverlast    Overlast jongeren  Rommel op straat 
 
Wat is de ervaring als het gaat om de indicatoren van overlast en welke acties worden of zijn daarin 
actief opgepakt? 
Naar aanleiding uw telefonische toelichting is ons duidelijk dat u met deze vraag doelt op het 
antwoord van de vorige vraag. Voor alle jaren geldt dat wij op de top 5 hebben ingezet samen met de 
partners. Er zijn voorlichtingscampagnes, preventiemateriaal, signaleringsteams en 
WhatsAppgroepen opgezet en waar mogelijk is handhavend opgetreden.    
 
Welke afdelingen of uitvoerders zijn betrokken bij een veilige, leefbare en schone wijk/kern? 
Het onderwerp schoon, heel en veilig is een teamoverstijgend onderwerp met raakvlakken in 
verschillende domeinen. De teams die hier het meest mee te maken hebben zijn Buiten, Ruimtelijke 
Ontwikkeling, Veiligheid, Omgevingskwaliteit en het Sociaal Domein.  
 
Vindt er onderlinge afstemming plaats om zaken op elkaar aan te sluiten? Dus niet alleen tussen 
handhavers, maar ook met afdeling groen en grijs etc. 
Ja, onderling vindt afstemming plaats. Kanttekening daarbij is wel dat voor structurele aanpak in 
bijvoorbeeld groenvoorziening, onderhoud, verlichting etc. veel in bestek vastligt. Niettemin wordt 
altijd gekeken wat hierin mogelijk is. 
 
En hoe frequent vindt dat overleg plaats? 
Dit is niet een structureel overleg. Waar nodig weten de afdelingen elkaar te vinden op deze 
onderwerpen. 
 
Dan ervaren inwoners veel (misschien mn ook door corona) hinder van sirenes van brandweer, 
politie en ambulances en geïntensiveerd helikopterverkeer boven het gebied. 
Is het na te gaan of er inderdaad meer uitrukken en vluchten zijn geweest of is dat perceptie? 
Zoals u aangeeft, zal ook perceptie een rol spelen. Objectief kan wel worden gesteld dat zowel de 
politie als de brandweer gebonden zijn aan wettelijke normen voor het gebruik van optische – en 
geluidssignalen. Helikoptervluchten boven de gemeente kent vele redenen: van doorgaand 
vliegverkeer tot medische noodsituaties en opsporing van vermiste personen of criminaliteit. 
Brandweer en Politie geven aan dat zij geen stijging zien in het aantal meldingen waarbij gebruikt 
wordt gemaakt van sirenes.  
 
Wordt er en kan er op dit moment gehandhaafd worden op lachgas. Op een aantal plekken worden 
er door veelvuldig inwoners ballonnen, gasflessen of capsules gevonden.  
Op welke gronden kan er gehandhaafd worden? 
Handhavend optreden tegen het gebruik van lachgas is momenteel niet mogelijk. Wel is het mogelijk 
om tegen overlastgevend gedrag op te treden, bijvoorbeeld op grond van artikel 2:1 APV (verbod om 
op een openbare plaats door uitdagend gedrag aanleiding te geven tot ongeregeldheden of tot 
vechten), artikel 2:47 APV (verbod om beelden, monumenten en straatmeubilair etc. te beklimmen 
en overlast en/of hinder aan bewoners en gebruikers te veroorzaken) of artikel 2:50 APV (verbod om 
zich zonder redelijk doel en op een hinderlijke wijze op te houden in een voor het publiek 
toegankelijke ruimte, dan wel deze te verontreinigen of deze ruimte te gebruiken voor een ander 



doel dan waarvoor deze is bestemd.) Het huidige model-APV bevat geen bepaling die specifiek is 
gericht op het gebruik van lachgas. Het daadwerkelijk handhaven kan alleen als boa’s of de politie 
personen op heterdaad betrappen op genoemde feiten. Indien dat gebeurt, wordt er gehandhaafd. 
Landelijk wordt gekeken naar een verbod voor lachgas. Verder wordt onderzocht of wij met 
betrekking tot lachgas een scherpere handhavingstitel kunnen opnemen in de APV.  
 
Zijn gemeente, politie en handhavers bekend met de hotspots waar jongeren gebruik maken van 
lachgas of bijeen komen? (o.a. in park Maarssenbroek bijv condomeneiland – piratenboot – onder de 
fietsbrug etc, Haarijnse Plas)  
De politie en de boa’s zijn bekend met deze plekken, waarbij dient te worden opgemerkt dat de 
Haarrijnse Plas zich op het grondgebied van Utrecht bevindt. 
 
Hoe staat het met de uitvoering van de motie Lachgas geen lachertje die door de raad op 19 
november 2019 is aangenomen?  
Momenteel wordt bekeken wat de mogelijkheden zijn om de APV aan te passen. Indien de 
omstandigheden het toelaten worden dit najaar informatiebijeenkomsten over o.m. lachgas 
georganiseerd op scholen, voor ouders en voor professionals.  
 
Zijn er bij u of handhavers adressen bekend waarvan actief lachgas geleverd wordt, want die schijnen 
er te zijn. Is daar op te handhaven of is dat legaal?  
Deze zijn niet bekend bij ons. Lachgas is bovendien een legaal verkrijgbaar middel, daar kan niet op 
gehandhaafd worden. Mocht een dergelijk adres bekend zijn, dan gaan wij als gemeente in gesprek 
met de verkoper / verstrekker. 
 
Naast de 3 wijkagenten voor Maarssenbroek, hoeveel handhavers, surveillanten en 
jeugdopbouwwerkers zijn er werkzaam voor Maarssenbroek?   
Naast de genoemde drie wijkagenten zijn er geen specifieke aantallen politiemensen of handhavers 
(boa’s) aangewezen voor Maarssenbroek. Zowel de politie als de gemeentelijke handhavers werken 
voor heel Stichtse Vecht en worden daar ingezet waar het op dat moment het meest noodzakelijk is.  
Wat het jongerenwerk betreft, is voor heel Stichtse Vecht 3,5 fte beschikbaar. De helft hiervan wordt 
naar rato ingezet in Maarssenbroek, dus 1,75 fte. In de informatieve commissie van 9 september is 
een toelichting gegeven met betrekking tot deze capaciteit. 
 
De fixi app is niet bedoeld voor meldingen openbare orde. Op welke wijze kunnen inwoners wel 
melding maken van zaken die in de openbare orde spelen 
Verstoringen van de openbare orde zijn in eerste aanleg altijd voor de politie. Afhankelijk van de 
ernst van de situatie kan 112 dan wel 0900-8844 worden gebeld. 
Langdurige overlast kan zowel bij de politie als bij de gemeente worden gemeld. In dat laatste geval 
kunnen meldingen gedaan worden via info@stichtsevecht.nl.  
 
Met vriendelijke groet, 
 

mailto:info@stichtsevecht.nl
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